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5. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 17.06.2019 

 

 

 

MUDr. Tomko: 

Všimol som si, že sa množia bilbordy medzi Trebišovom a Milhostovom. Neviem, či mesto 

má na to nejaký dosah, či dáva nejaké povolenie na schválenie tých bilbordov. Väčšina miest 

už to dá sa povedať likviduje, alebo snaží sa obmedziť to. U nás, ako keby to spalo.  

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka bilbordov, pán doktor, každoročne sa rieši takýto monitoring v meste. amozrejme 

sú bilbordy, ktoré postupom času odstraňujeme, resp. ktoré sú možno nelegálne v meste 

postavené, ale určite tejto problematike sa venujeme na oddelení výstavby a pokiaľ ide 

o nepovolené postavenie bilbordu, tak bude určite vyzvaný majiteľ, resp. bude odstránený 

tento prvok tak, aby nenarušil výhľadovosť v prípade dopravy.  

 

Ing. Telepovský: 

Ja by som rád zareagoval na otázočku týkajúcu sa bilbordov, k bilbordom sa vyjadruje aj 

dopravný inšpektorát. Umiestnením každého bilbordu, pokiaľ nás mesto osloví, zaujímame 

stanovisko z pohľadu bezpečnosti a plynulosti cestnej premávky a my nie sme naklonení 

k tomu, aby sa bilbordy nejak húfne na miestach, hlavne kolo cesty umiestňovali. Takže, aj ja 

vplývam na mesto, aby pri  akejkoľvek žiadosti predloženej na mestský úrad, vyžadovali aj od 

nás stanovisko, ako dotknutý orgán na úseku bezpečnosti a plynulosti cestnej premávky.  
 

 

 


